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In de kerstvakantie ontvingen wij uw schrijven, gedateerd 23 december 2019. Helaas heeft de 
beantwoording ernstige vertraging opgelopen, waarvoor een verontschuldiging op zijn plaats is. 
  
Uw vragen waren mede ingegeven door de informatie, die in de week ervoor aan u als raadsleden was 
verstrekt. Directe beantwoording was toen niet mogelijk, omdat het ingebrekestellen-traject nog niet was 
afgerond. De gesprekken, aangekondigd in het schrijven van december, over het zoeken naar mogelijke 
alternatieven waren nog volop gaande. In eerste instantie waren die niet hoopgevend, maar zoals 
inmiddels bekend is, is begin maart ’20 Welzorg BV bereid gevonden om als tweede leverancier een 
contract met de NMD-gemeenten aan te gaan. 
  
Een collegevoorstel, met daaraan verbonden een raadsbrief, was op 24 maart jl. geagendeerd, maar 
door de inmiddels ingetreden Corona-crisis bleek het niet mogelijk het ambtelijk traject op tijd af te ronden 
en is het voorstel ingetrokken. Daarmee kon de raadsbrief ook niet verzonden worden. 
  
Omdat het collegevoorstel en de raadsbrief ambtelijk in NMD-verband waren voorbereid en het voorstel 
wel in het college van Assen behandeld kon worden, is er helaas informatieverschil ontstaan tussen de 
raden van de deelnemende gemeenten. 
  
Op 2 april ’20 ontvingen wij van u opnieuw een schrijven, waarin u vaststelde dat de dienstverlening 
versneld was. Maar ook uitte u uw ongenoegen over de het gebrek aan informatie. De reden is hierboven 
toegelicht. De informatieachterstand wordt ingelopen door een nieuw gepland collegebesluit en een 
daaraan gekoppelde raadsbrief, die u begin mei zult ontvangen. 
  
Wij nemen de vrijheid om hieronder vraagsgewijs uw beider brieven tegelijkertijd te beantwoorden. 
  
  
23-12-2019 
  
1.    Hoe kunnen de leveringen van benodigde hulpmiddelen zo snel als mogelijk herstellen, eventueel in 
samenwerking met een andere leverancier? 
  
Zoals u constateert in uw schrijven van 1 april ’20 is er een versnelling in de dienstverlening doorgevoerd 
door het toevoegen van Welzorg BV als tweede leverancier. 
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Op casusniveau worden afspraken gemaakt over welke leverancier de order op zich neemt. 
  
2.    Was Gemeente Tynaarlo op de hoogte van de financiële problemen en hebben ze reeds alternatieve 
leveranciers benaderd? Primair hebben we tot doel de benodigde hulpmiddelen zo snel als mogelijk ter 
beschikking te laten stellen aan de mensen die ze zo nodig hebben. Vertragingen/of onderbreking is voor 
deze doelgroep naar onze mening bijzonder ongewenst. 
  
In juli 2019 hebben de NMD-gemeenten HMC de wacht aangezegd vanwege de tekortkomingen in de 
dienstverlening en daaraan een deadline verbonden, te weten 1 september van het vorig jaar.  Medio 
september is HMC geïnformeerd dat de NMD-gemeenten hen in gebreke gingen stellen. Na een 
wettelijke wachtperiode van 60 dagen periode, is HMC in november 2019 formeel in gebreke gesteld. 
Daarmee was de weg open naar het vinden van een 2e leverancier. 
In dit traject informeerde de directie van HMC ons eind september, dat er naast organisatorische 
oorzaken, ook een cash-flow-probleem was. Dat bekrachtigde de noodzaak de ingebrekestelling te 
formaliseren. 
  
3.    Is door de gemeente een onderzoek gedaan naar de financiële situatie bij HMC alvorens met haar 
een contract aan te gaan? 
  
Het contract was afgesloten met JenS Beenhakker, dat lopende het contract opgegaan is in HMC. Het 
controleren van de financiële situatie van JenS Beenhakker is gebeurd bij de aanbesteding. Met het 
overnemen van het contract heeft HMC ook de financiële verantwoordelijkheid overgenomen. Als 
opdrachtgever heb je geen inzage in de bedrijfsvoering. 
  
4.    Zijn er door de gemeente waarborgen (in welke vorm dan ook) aangebracht zodat mensen die 
dergelijke hulpmiddelen nodig hebben daarvan ook verzekerd zijn? 
  
In het aanbestedingsproces worden eisen gesteld aan de levering, het onderhoud en de service en die 
daarmee onderdeel worden van het contract. Het niet nakomen van deze afspraken is dan ook de basis 
geweest voor de ingebrekestelling. 
Toen duidelijk werd dat HMC, ondanks herhaalde toezeggingen, niet op korte termijn aan de 
verplichtingen ging voldoen, is de borging gezocht in het aangaan van een contract met de 2e 
leverancier 
  
5.    Wanneer werd de gemeente op de hoogte gebracht van de financiële problemen bij HMC en hoe en 
wanneer zijn ambtenaren en wethouder hiervan op de hoogte gebracht? 
  
Na aangetekend schrijven door de NMD-gemeenten, dat we HMC in gebreke gingen stellen, kregen we 
van de directie HMC een brief waarin openheid van zaken gedaan werd, onder andere over de cashflow-
problemen. Tot dan werden de dienstverleningsproblemen geweten aan administratieve processen 
(inclusief ICT) 
  
  
2 april 2020 
  
1.   Waarom heeft het college de raad van Tynaarlo niet geïnformeerd over de gebrekkige uitvoering van 
Hulpmiddelencentrum? 
  
In het eerder aangehaalde schrijven van december 2019 heeft het college u hierover geïnformeerd en 
aangekondigd stappen te zetten in het vinden van partijen naast HMC  
  
2.   Waarom is de raad van Tynaarlo niet geïnformeerd door het college over het opzeggen van het 
contract met Hulpmiddelencentrum? 
  
Het contract met HMC is niet opgezegd. Dat was foutief opgetekend door de journalist. De krant is, is 
hierop aangesproken vanuit het procesmanagement. 
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3.   Wat betekent een en ander ( financieel) voor de gemeente Tynaarlo als het gaat om het beëindigen 
van het lopend contact met Hulpmiddelencentrum? 
  
Zie hierboven 
  
4.    Welke financiële consequenties heeft de overstap met Welzorg tot 1 januari en daarna? 
  
Op basis van de afname in voorgaande jaren zullen de meerkosten in de constructie Welzorg-HMC 
maximaal 14.500 euro zijn.  
  
  
Inmiddels is HMC failliet verklaard. Over de consequenties hiervan wordt u geïnformeerd in de raadsbrief, 
die u begin mei zult ontvangen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
mr. J. Th. van Nieukerken drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 
 
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
 



23-12-2019 

 

Geachte leden van het college, geachte leden van de Raad, 

  

Tot onze ontzetting hebben we in de media mogen vernemen dat HMC 

(Hulpmiddelencentrum uit Bergum) in financieel zwaar weer verkeerd. Nu is dat normaal 

gesproken een kwestie van ondernemingsrisico, maar de problemen van HMC hebben 

verstrekkende gevolgen voor mensen met een beperking uit onze gemeente. Overigens 

worden meer gemeenten getroffen door de problemen bij HMC. Consequentie van deze 

problemen is dat benodigde hulpmiddelen niet meer worden geleverd. Voor mensen die deze 

hulpmiddelen nodig hebben kan dt betekenen dat ze aan het bed zijn gekluisterd. 

  

Om deze reden hebben we de volgende dringende vragen: 

1. Hoe kunnen de leveringen van benodigde hulpmiddelen zo snel als mogelijk 

herstellen, eventueel in samenwerking met een andere leverancier? 

2. Was Gemeente Tynaarlo op de hoogte van de financiële problemen en hebben ze reeds 

alternatieve leveranciers benaderd? 

Primair hebben we tot doel de benodigde hulpmiddelen zo snel als mogelijk ter beschikking te 

laten stellen aan de mensen die ze zo nodig hebben. Vertraging en/oif onderbreking is voor 

deze doelgroep naar onze mening bijzonder ongewenst. Om die reden hebben we volgende 

aanvullende vragen: 

1. Is door de gemeente een onderzoek gedaan naar de financiële situatie bij HMC 

alvorens met haar een contract aan te gaan? 

2. Zijn er door de gemeente waarborgen (in welke vorm dan ook) aangebracht zodat 

mensen die dergelijke hulpmiddelen nodig hebben daarvan ook verzekerd zijn? 

3. Wanneer werd de gemeente op de hoogte gebracht van de financiële problemen bij 

HMC en hoe en wanneer zijn ambtenaren en wethouder hiervan op de hoogte 

gebracht? 

 In afwachting van uw reactie verblijven we met vriendelijke groeten, 

 

 Fractie Leefbaar Tynaarlo, 

 

Namens deze, 

 

Casper Kloos 
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omdat onze gemeente ook morgen leefbaar moet zijn 
 
 
Aan:   de Griffie     afz.: fractie Leefbaar Tynaarlo  
 Kornoeljeplein 1 
 9481AA Vries  
             
       
Vries, 1 april 2020 
  
Onderwerp: WMO voorzieningen 
  
Geacht college, 
  
Al vaker heeft de fractie van Leefbaar Tynaarlo binnen en buiten het gemeentehuis haar verontrusting 
uitgesproken over hoe het is gesteld met de uitvoering van de WMO aanvragen. Te stroperig, aanvragen 
duren te lang en de kwaliteit is niet altijd wat het moet zijn. 
  
Veel leed en onbegrip kwamen we tegen als WMO voorzieningen waren toegekend, maar niet werden 
geleverd. Weken tot maanden wachten en dientengevolge aan bed gekluisterd zijn, was geen uitzondering. 
Toch heeft het informeren van de gesignaleerde tekortkomingen iets positiefs opgeleverd. Welzorg neemt 
nieuwe aanvragen etc. over van het Hulpmiddelencentrum dat op een zijspoor is gezet. Daarmee kan de 
gemeente ook mensen uit Tynaarlo die gebruik maken van Wmo-hulpmiddelen beter en sneller van dienst 
zijn. Zeer verheugd  hebben we kunnen vaststellen dat aanwezige en schrijnende gevallen snel waren 
opgelost. 
  
Prachtig dat dit op 20 maart in het DVHN stond. B en W van Assen heeft, zoals het hoort, de gemeenteraad 
van Assen hierover geïnformeerd. 
Edoch, de gemeenteraad van Tynaarlo heeft tot op heden, 1 april, niets gehoord over het opzeggen van het 
contract met Hulpmiddelencentrum en de nieuwe uitvoerder Welzorg. Daar stoort de fractie van Leefbaar 
Tynaarlo zich aan. Er geldt nog steeds zowel een passieve als een actieve informatie plicht waar het college 
zich aan dient te houden. 
  
We hebben dan ook de volgende vragen: 
  
- Waarom heeft het college de raad van Tynaarlo niet geïnformeerd over de gebrekkige uitvoering van 
Hulpmiddelencentrum? 
- Waarom is de raad van Tynaarlo niet geïnformeerd door het college over het opzeggen van het contract 
met Hulpmiddelencentrum? 
- Wat betekent een en ander ( financieel) voor de gemeente Tynaarlo als het gaat om het beëindigen van het 
lopend contact met Hulpmiddelencentrum? 
- Welke financiële consequenties heeft de overstap met Welzorg tot 1 januari en daarna? 
   
Graag zagen we op zeer korte termijn een reactie van uw kant om verdere onrust te voorkomen binnen de 
leefgemeenschap van Tynaarlo. 
  
In afwachting hiervan verblijven we met vriendelijke groeten, 
 
C.H. Kloos, raadslid Leefbaar Tynaarlo. 
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